

N A T O ———— O T A N



SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEEX: 23-867

DECEMBER MINISTERIAL MEETINGS OF THE
NORTH ATLANTIC COUNCIL, BRUSSELS
DECEMBER 7th to 10th, 1976

Background note for the Press

Security :

Please wear your NATO accreditation badge all the time you are at NATO Headquarters.

Telephones :

There are 20 international telephones in the telephone exchange at the back of the press area next to the Post Office. Calls **inside** Belgium can be made from the coin-operated instruments (five francs) along the wall opposite the bank, and from the booths in the Post Office.

Incoming calls should be routed through the NATO switchboard (telephone number Brussels 241.00.40), to extension 3882, 3883 and 3884 in the Press Service, Office Nb 147. You will be paged on the public address system if a call is being held for you.

Telex :

There are 7 public telex machines installed in the Post Office at the back of the press area.

Press Bar :

The Press Bar will be open from 12 noon on Monday, December 6th, and from 9 a.m. every other day of the week.

SESSIONS MINISTERIELLES DU CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD

DU 7 AU 10 DECEMBRE 1976

Note à la Presse

- Sécurité : Au siège de l'OTAN, veuillez toujours porter, de façon visible, votre badge d'accréditation.
- Téléphone : 20 lignes téléphoniques internationales ont été installées derrière le Service de Presse à côté du bureau de poste.
Les communications locales pourront se faire à partir des taxiphones (pièce de 5 francs) qui se trouvent le long du mur en face de la banque et également à partir des cabines du bureau de poste.
Les appels en provenance de l'extérieur pourront vous être adressés par l'intermédiaire du central téléphonique de l'OTAN (241.00.40) au Service de Presse (postes 3882, 3883 et 3884), bureau ND 147 et vous en serez avisés par haut-parleur.
- Téléimprimeurs : 7 téléimprimeurs à usage public ont été installés au bureau de poste derrière le Service de Presse.
- Bar de Presse : Le bar de presse sera ouvert à partir de 12.00 heures, le 6 décembre et de 9.00 heures les autres jours de cette semaine.